

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN DIPLOMA UA, POLITEKNIK, DVM DAN KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN MATRIKULASI/ASASI/SETARAF
<p>FAKULTI KECERDASAN BUATAN, UTM KUALA LUMPUR</p> <p>KOD UPU UT6481006</p> <p>SARJANA MUDA KECERDASAN BUATAN DENGAN KEPUJIAN</p> <p>6 SEMESTER</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut: • Fizik • Kimia • Biologi • Teknologi Maklumat dan Komunikasi • Ekonomi • Pengajian Perniagaan; • Perakaunan; • Geografi; • Matematik Lanjutan; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik atau • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut: (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik; • Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut: • Fizik • Kimia • Biologi • Sains Komputer/ Komputeran/ Pengaturcaraan; • Asas Kejuruteraan; • Matematik Lanjutan; • Ekonomi; • Geografi; • Pengurusan Perniagaan; • Perakaunan; • Akauntan dalam Perniagaan; • Perakaunan Kewangan; • Pengurusan Perakaunan; • Perniagaan dan Teknologi; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik atau • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut: (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN DIPLOMA UA, POLITEKNIK, DVM DAN KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

v. FAKULTI/ vi. PROGRAM vii. KOD viii. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN DIPLOMA UA/ POLITEKNIK	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)
FAKULTI KECERDASAN BUATAN, UTM KUALA LUMPUR KOD UPU UT6481006 SARJANA MUDA KECERDASAN BUATAN DENGAN KEPUJIAN 6 SEMESTER	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki Diploma Sains Komputer atau Kejuruteraan Perisian atau Teknologi Maklumat atau Sistem Maklumat dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 ; atau Memiliki Diploma dalam bidang Kejuruteraan, Sains dan Teknologi dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 ; atau Bagi calon-calon lepasan diploma selain dari yang dinyatakan di atas boleh dipertimbangkan untuk memohon;; atau Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya 2 tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang dipohon juga layak memohon dan Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Matematik atau • Matematik Tambahan atau Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Matematik. dan Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan. dan Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut: (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry • Biology • Computing/Programming/Computer Engineering • Economics • Accounting • Business Management & Enterprise • Information Technologies Studies • Specialist Mathematics • Business Studies • Further Mathematics • English Second Language/ English Studies dan Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Matematik atau • Matematik Tambahan dan Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT . dan Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut: (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.